
Referat	  fra	  ekstraordinær	  og	  ordinær	  generalforsamling	  
I	  grundejerforeningen	  Hammeren-‐Arendalsvej	  
Onsdag	  d	  25.marts	  2015	  i	  Agedrup	  Sognegård	  

	  
Til stede var: 
Bestyrelsen ved  
Formand Kurt Nielsen 
Kasserer Danny Hansen 
Bestyrelsesmedlem Peter Skjødt 
Bestyrelsesmedlem Sigurdur Skarphedinsson 
Bestyrelsesmedlem Holger Gelting 
Afbud fra  Brian Strøm 
 
Herudover var 15 medlemmer mødt. 
 
Valg af dirigent: Leif Hammeren 3 blev valgt. Dirigenten konstaterede at 
generalforsamlingen var lovligt indvarslet og dermed beslutningsdygtig. 
 
Først blev den ekstraordinære generalforsamling afholdt. 
Her blev følgende vedtægtsændring i § 13, stk. 2   vedtaget med 18 stemmer 
for forslaget 1 stemme imod og 1 stemme neutral. 
 
Vedtægtsændring:     
Indkaldelse  til  generalforsamling  via  hjemmeside.   
Den  nye  §  13,  stk.  2  skal  indeholde  følgende  tekst:   
Generalforsamlingen  indkaldes  af  bestyrelsen  med  mindst  3 
ugers  varsel  via  hjemmeside  og  e-mail.  Bestyrelsen  kan   
beslutte, at  medlemmer, der  ikke  har  digital  adgang,  modtager   
indkaldelse  på  anden  vis  efter  ansøgning.  Medlemmer  er  selv  forpligtet  til 
 at  underrette  bestyrelsen  ved  ændring  af  e-mail  adresse.  
 
Herefter blev den ordinære generalforsamling afholdt. 
 
Formanden berettede om: 
 
Træer er fældet ved søerne ved seniorboligerne og der er foretaget beskæring 
af træer ved den lille skov ved Borsvinget. 
Der er fortsat træflis til fri afhentning ved søerne. 



Man skal være opmærksom på, hvis man går ud i søerne at de flere steder er 
meget dybe og med blød bund. 
Der er opsat affaldsspande ved legepladserne og disse bruges flittigt, de 
tømmes af bestyrelsen og det er ikke meningen at de skal bruges til 
hundeposer, dem skal man selv tage med hjem i egen affaldsspand. Der er ikke 
mulighed for at affaldsspandene kan tømmes af ”den grønne mand”. 
Der har været problemer med parkering på græsrabatterne, de er kun 
beregnede til gæster ikke til fast parkeringsplads for beboernes biler eller 
firmabiler. 
Stolperne ved vejbump skiftes ikke, men males. 
 
Formandens beretning blev enstemmigt vedtaget. 
 
Regnskab: 
Kasserer  Danny  Hansen  fremlagde  det reviderede regnskab  for 2014 
og  budget  for  2015.  Kontingentet  ændres  ikke. 
Regnskab  og  budget  blev  enstemmigt  vedtaget 
 
Indkomne forslag: 
Der er indkommet forslag om, at det store træ ved bækken, der grænser op til 
Borsvinget fældes eller beskæres samt at poplerne i samme område 
beskæres. 
Kurt gennemgik reglerne for pleje, beskæring mm langs bækken idet den er 
underlagt Odense Kommune. 
Det vedtages at bestyrelsen undersøger mulighederne for at få fældet og/eller 
beskåret træerne. 
 
Valg  til  bestyrelsen: 
Følgende var på  valg: 
Danny  Hansen 
Brian  Strøm 
Peter  Skjødt 
Alle  3  blev  genvalgt. 
Som  bestyrelsessuppleanter  genvalgtes  Joan  Strøm  og  Dorte  Knudsen. 
Som  revisor  genvalgtes  Lars  Knudsen. 
Revisorsuppleant ? 
 
 
 
 



 
Eventuelt: 
Der er nogle steder slitage og beskadigelse af asfalten ved opkørsler til huse 
endvidere er der opstået nogle huller i asfalten i løbet af vinteren. 
Bestyrelsen får  vurdering  og prisforslag på reparation. 
I forbindelse med kommunens kloak-arbejde er nogle fortovsfliser blevet skæve, 
og tegn på ødelæggelser ved søerne. Det skal dokumenteres og erstatningskrav 
ved behov rejses. 
Hjertestarter: Der blev diskuteret hvordan man sikrer at der er kendskab til den. 
Kan den tilmeldes Tryg eller Falck? ”Langelandsmetoden” blev diskuteret.  
Foreslået at der afholdes flere hjertestop kurser og Informeres om hjertestarter i 
”Agedrup Rundt”. 
Mødet  sluttet  i  god  stemning  med  smørrebrød  og  øl/vand  til  de  fremmødte. 
 
 
 
 
 
 
 
	  


